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Interpelacja 

Dotyczy: poprawy warunków infrastrukturalnych oraz bezpieczeństwa przy ul. Grota Roweckiego 35 

Szanowny Panie Prezydencie 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o pilną interwencję w sprawie problemów zgłaszanych przez mieszkańców 

przy ul. Grota Roweckiego 35. 

Pierwsza kwestia dotyczy boiska znajdującego się między blokami. Obiekt jest ustawiony w sposób, który 

powoduje, że wiele strzałów na bramkę kończy się uderzeniem w budynek mieszkalny, co prowadzi do 

uszkodzeń okien, balkonów, a w skrajnych przypadkach piłki trafiają na dach obiektu. Z uwagi na 

bezpieczeństwo i komfort mieszkańców, sugeruję rozważenie następujących rozwiązań: 

• Zmiana kierunku gry na boisku, 

• Montaż piłkochwytów w miejscach szczególnie narażonych (obecnie piłka trafia w stalową siatkę, co 

nie zapewnia wystarczającej ochrony), 

• Alternatywnie, wdrożenie innych rozwiązań minimalizujących ryzyko powstawania konfliktów 

między użytkownikami boiska a mieszkańcami. 

Proszę również o przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami w tej sprawie, aby znaleźć rozwiązanie 

akceptowalne dla wszystkich stron. 

Drugą kwestią, która wymaga uwagi, jest przywrócenie trzepaka przed blokiem nr 35 oraz modernizacja 

przestrzeni w jego otoczeniu. Obecnie istniejąca konstrukcja, która przypomina ławkę, jest zardzewiała i 

wymaga wymiany. W związku z tym wnioskuję o: 

• Wymianę istniejącej konstrukcji na nową ławkę z oparciem, 

• Ustawienie kosza na śmieci oraz dwóch pałąków do mocowania rowerów. 

Zaznaczam, że miejsce to jest już wybrukowane i gotowe do ustawienia wymienionych elementów. 

Trzecia sprawa dotyczy zatoczki po dawnym przystanku autobusowym z lat 90-tych, która znajduje się 

bezpośrednio przy chodniku, naprzeciw stacji Orlen. Proszę o montaż stojaków na rowery w tej lokalizacji, 
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gdyż wielu mieszkańców przesiada się tam na środki komunikacji miejskiej, nie mając obecnie możliwości 

bezpiecznego przypięcia roweru. 

Czwartą sprawą w tym rejonie jest przestawienie znaku strefa zamieszkania który jest przed blokiem 35, gdyż 

mieszkańcy parkujący na chodniku mogą otrzymać mandat, a miejsc parkingowych brakuje. Znak może 

powrócić po budowie miejsc parkingowych takich jakie są pod następnym blokiem o które proszę i złożyłem 

poprawkę do budżetu miasta Krakowa  

Ostatnia kwestia dotyczy ustawienia ławek za blokiem nr 35. Mieszkańcy wcześniej wnioskowali o ich 

montaż, jednak zostały one przeniesione w inne miejsce z powodu braku dojścia. Wnioskuję o: 

• Ponowne ustawienie dwóch ławek naprzeciw siebie, 

• Montaż stolika do gry w szachy pomiędzy ławkami i kosza na śnmieci 

• Wykonanie prostego dojścia szutrowego do tego miejsca, co zapewni dostępność dla mieszkańców. 

Z góry dziękuję za szybką reakcję w tej sprawie i podjęcie działań, które poprawią bezpieczeństwo i komfort 

życia mieszkańców Krakowa 

Z poważaniem 

Marek Sobieraj 
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